
Je to neuvěřitelné, 
ale další školní rok se
rozeběhl zase nějak rych-
leji. Čas krásných prázd-
ninových zážitků opět
vystřídala každodenní
usilovná práce žáků 
i pedagogů.

Prvního září  proběhla
na OÚ Čkyně tradiční
slavnost – loučení před-
školáků s MŠ a zároveň
jejich vítání mezi ško-
láky. Dětské tváře opět
vyjadřovaly trému, ne-
dočkavost, ale také i tro-
chu strachu a zvědavosti. 
Po úvodních slovech paní
Pechouškové, pana mís-
tostarosty Kaince a Mgr.
Děda dostali prvňáci
malé dárečky, předali
kytičky a došlo na spo-
lečné focení. Pak již pře-
dlouhý průvod  páťáků
s  novými spolužáky za-
mířil ke škole. Zde na
dvoře natěšené školáky
přivítal ředitel školy Mgr. 

Mauric a jejich nová
třídní učitelka Mgr.
Voldřichová. Společně
dětem popřáli hodně
úspěšnou  a  radostnou
školní docházku. Pří-
jemné slunečné počasí 
a veselá atmosféra
prvního školního dne
snad budou trvalou vzpo-
mínkou. Přejeme všem
šťastné vykročení do dal-
ší důležité etapy života.

Výuku jsme zahájili
v  devíti třídách 1. – 9.
ročníku. V současné době
má škola 197 žáků,
z  toho 99 hochů a 98
dívek. Nejpočetnější tří-
dou (27 žáků) jsou
prvňáci, deváťáci zakončí
s počtem 13 žáků. Na MD
odešla Mgr. Sovová. Nej-
výraznější změnou prošla
školní jídelna. Paní A.
Dudákovou (odchod do
důchodu) vystřídala ve
funkci vedoucí paní
Hana Křížová. 

Touto cestou děkujeme
naší bývalé spolupracov-
nici za celoživotní péči
o náš zdravý jídelníček 
a každodenní přídavky
v  podobě dobré nálady 
a úsměvů. Paní Křížová
bude určitě neméně zdat-
nou a příjemnou spolu-
pracovnicí. Ať se daří!

Výraznou změnou
v  oblasti provozu jsou
stavební úpravy na 1.
stupni. Ve spolupráci
s OÚ  se zmodernizovalo
a vyměnilo kompletně
celé sociální zařízení pro
žáky i zaměstnance.
Navíc se  podařilo vysta-
vět samostatné sociální
zařízení (sprcha, WC) pro
pedagogické pracovníky.
V  tomto trendu chceme
dále pokračovat i na 2.
stupni.

Ostatní standardní
oblasti vzdělávání máme
kvalitně  zastoupeny a
zajištěny. Nabídka škol-
ních aktivit bude tra-
diční, vycházející z mož-

ností a podmínek školy.
V  letošním roce se více
zaměříme na možnost
posílení elektronické vy-
bavenosti školy i v rámci
projektu EU Peníze
školám. Finance bychom
chtěli čerpat z  evrop-
ského sociálního fondu
jako investice do rozvoje
vzdělávání.

Na úvodní otázku je
zatím složité odpovědět.
I my budeme zvědaví,
jaké bude závěrečné hod-
nocení, neboť jsme teprve
krátce za startovní čarou.
Víme ale, že máme
šikovné žáky a dobrý
pedagogický kolektiv.
Naši kantoři určitě
budou nároční na žáky,
protože jen tak můžeme
zachovat dosavadní úro-
veň a kvalitu výsledků
čkyňské školy.

Mgr. Jan Děd,
zástupce ředitele
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Jaký bude nový školní rok?

Noví čkyňští prvňáčci                      Foto: D. Havlík

Poprvé ve školních lavicích              Foto: D. Havlík



Po letní pauze, kterou
KOS využil k načerpání
nových sil a inspirace, se
Čkyňáci mohou těšit na
oblíbené divadelní před-
stavení Postel pro
anděla, drakiádu, den
stromů a ostatní akce.
S  divadlem plánujeme
vyjet během října na
Stachy a v  listopadu do
Svaté Máří a Vimperka.
Podali jsme i přihlášku
na přehlídku ama-
térských divadel do
Strakonic a čekáme, zda
nás vyberou. Pomalu

V pravidelné rubrice po-
kládáme otázky čkyň-
ským zastupitelům. Ten-
tokrát vedoucí učitelce
mateřské školy Marcele
Holečkové.

Jaké téma, které se řeší
během zasedání zastupi-
telstev OÚ Čkyně, Vás
zajímá nejvíc? Které se
Vás nejvíc dotýká?

Samozřejmě se mě nej-
víc dotýká téma ma-
teřská škola a základní
škola.

V jakých oblastech se
cítíte jako zastupitelka
občanům Čkyně nejvíce
prospěšná? Ve kterých
naopak nejste úplně do-
ma?

Snažím se kladně vyří-
dit stížnosti nebo poža-
davky od občanů, i když
většinou narážím na
zákony a vyhlášky, kte-
rými se musíme řídit při
rozhodování a někdy se
mi zdá, že nic nejde
jednoduchou cestou. 

přemýšlíme o nové hře 
a co nejdříve začneme se
zkouškami. S  největší
pravděpodobností sáh-
neme opět po komedii,
protože právě tento žánr
se nám velmi osvědčil. 

Na drakiádu se můžete
těšit 15. října. Shánějte
inspiraci, tvořte a za-
čněte trénovat. Oceněni
budou hlavě ručně dě-
laní, nejdéle letící a nej-
originálnější draci. Na
všechny se moc těšíme!

M. Brašnová

Úplně doma nejsem při
rozhodování o pozemcích,
to se nechám poučit 
a také tak ve financích.
Jinak se při rozhodování
snažím řídit zdravým sel-
ským rozumem.

Proč jste se rozhodla 
pro vstup do komunální
politiky? Uspokojuje Vás
úloha obecního zastu-
pitele?

Nikdy jsem tuto prá-
ci nechtěla dělat, ale
musím se přiznat, že
jsem počítala s tím, 
že svoje postavení na obci
využiji pro rozvoj školy 
a to se mi myslím daří. 

Úloha obecního za-
stupitele mě vůbec
neuspokojuje, protože
rozhodovat o něčem, co 
se dotýká občanů, které
denně potkávám a znám,
je těžké, protože nikdy se
nemůžete zavděčit všem. 

(pp)

Předposlední zářijový
týden ve Čkyni patřil di-
vadlu. Na prknech měst-
ského kinosálu byla
během dvou dnů odehrá-
na pro žáky MŠ a ZŠ
hned dvě krásná před-
stavení. Prvním z  nich
byla romantická pohádka
Zlatovláska hudebně-
dramatického sboru ZUŠ
Vimperk. Žáci si mohli
vychutnat známé sklad-
by jako Já ti prstýnek
dám, Každé ráno nebo
Proč. Diváckému oku ne-
unikla pestrost a nápadi-
tost kostýmů a velmi
propracovaná choreogra-
fie. Na mladých hercích
bylo vidět, že dělají di-
vadlo s nadšením a lás-
kou a to čkyňské děti
dokázaly náležitě ocenit
pohotovými reakcemi 
a na závěr bouřlivým
potleskem. 

Divadlo jednoho herce
z Hradce Králové uvedlo
pro druhý stupeň ZŠ hru 
Maryša. Toto netradičně
a minimalisticky pojaté
drama bratří Mrštíků
mohlo v nejednom žákovi
vyvolat poněkud smíšené
dojmy. Na pódiu se pohy-
boval pouze jeden herec,
který si vypomáhal nej-
různějšími rekvizitami.
Maryša byla znázorněna
hrníčkem s  pomněn-
kami, Vávra měl podobu
tupých nůžek, v  ostrém
noži se promítnul Fran-
cek a Lízala - Maryščina
otce si zahrál herec 
osobně. Mnohdy méně
znamená více a i nej-
náročnější příběh lze
vyprávět bez herců 
a složitých kulis. Ať žije
tvůrčí duch divadla!

M. Brašnová
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Co chystá KOS?

Maryša a Zlatovláska
navštívily čkyňský kinosál

Co nového v mateřské škole?
Prázdniny skončily a u nás v mateřské škole

nastaly velké změny. Obec Čkyně nám dala 
k užívání třídu, která byla v poslední době
nevyužita. Bc. Jana Benešová a Obec Čkyně podaly
grant z Programu rozvoje venkova a podařilo se
získat 274 000 Kč na vybavení. Na opravu celého
patra budovy přispěla nemalou částkou obec a dnes
můžeme říci, že třída je připravena pro výtvarnou 
a tělovýchovnou činnost dětí z mateřské školy. Děku-
jeme tímto obci a Bc. Janě Benešové. Poděkování
patří také Mírovi Růžičkovi ml. za výtvarnou vý-
zdobu třídy. 

M. Holečková

Snažím se řídit zdravým 
selským rozumem



Hasičům ze Čkyně
skončila sportovní sezó-
na 17. září 2011, kdy se
konala poslední soutěž v
Prachaticích. Děti mladší
se celkově umístily na
krásném 3. místě v Pra-
chatické hasičské lize,
kdy za zmínku stojí 2.
místo ze soutěže, která
proběhla v Prachaticích.
Je vidět, že máme naše
nejmenší nástupce na
velmi dobré úrovni. Děti
starší se celkově umístily
na výborném druhém
místě v Prachatické
hasičské lize. Největší ra-
dost si udělaly ze soutěže
taktéž z Prachatic, kdy
tuto soutěž vyhrály a ve
Vlachově Březí skončily
na krásném druhém
místě. K tomuto je nutné
dodat, že v týmu starších
dětí pro příští rok končí 5
až 6 chlapců, kteří by se
měli zapojit do soutěží
mužů. Pro děti to bude
dost velká ztráta, ale
snad se podaří tyto
chlapce nahradit.

Největší zásluhu na
výkonech družstev dětí
jak mladších tak 
i starších mají trenéři 
a manažeři Petr Járka,
Jaroslav Valta a Jan
Blažek. Těmto mana-
žerům a trenérům patří
velký dík a moc jim sbor
děkuje za skvěle odvede-
nou práci s dětmi. Bez
nich by to nešlo!

Muži ,,A“ se celkově
umístili v Prachatické
hasičské lize na sedmém
místě. Nejlepší umístění
dosáhli muži ze Čkyně
hned na pěti soutěžích,
na kterých získali bram-
borové medaile čili čtvrtá
místa. Za zklamání tým
mužů považuje soutěž 

v Prachaticích, kdy chy-
běla necelá jedna vteřina 
a byli by na prvním
místě.

Je ale vidět, že týmy
jsou naprosto vyrovnané
a celkové umístění závisí
opravdu na štěstí. Tým
mužů se vydal soutěžit 
i mimo okres Prachatice,
za kopec, a to do obce Va-
covice, kde se umístil
opět na 4. místě.

Nesmíme zapomenout
na naše veterány, kteří se
zúčastnili soutěže Vete-
rán poháru ve Výško-
vicích u Lípy, kde se
umístili na celkovém 4.
místě. Konkurence tu
byla hodně silná a tak je
to velmi dobrý výsledek. 
A to se cení. Do příští
sezóny se snad vše vy-
piluje a budou se vozit
nejméně třetí místa.

Do další sportovní
sezóny přeji hodně zdaru
a úspěchů, ať se daří
všem týmům z místního
sboru SDH Čkyně. Je
pořád co zlepšovat.

Určitě musím zmínit
výlet našich 8 členů, do
obce Zdounky na Moravě.
Tento výlet se velmi vy-
dařil. Naši členové se za-
stavili na přehlídce ha-
sičské techniky v obci
Přibyslav. Této přehlídky
se zúčastnilo až 30 tisíc
návštěvníků. Na návště-
vě u našich přátel v obci
Zdounky se členům moc
líbilo. Bylo pro ně při-
praveno pěkné uby-
tování, stravování, po-
sezení s místními členy
SDH, ukázka obce 
a hasičské zbrojnice.

Hasiči ze Zdounek by
nám měli návštěvu
oplatit příští rok, ku
příležitosti oslavy výročí 

125 let od založení SDH
Čkyně. 

Na závěr bych chtěl
zmínit, že v prosinci
letošního roku bude
výroční valná hromada,
na kterou budou všichni
členové osobně pozváni.
Ať nám nehoří!!!  

Pan Ladislav Hošek
psal čkyňskou kroniku
22 let. Byl to nesmírně či-
norodý člověk, předseda
Svazu bojovníků za svo-
bodu v  našem regionu 
a dlouholetý předseda TJ
Sokol. Pořádal množství
vzpomínkových akcí, zej-
ména ke vzniku repub-
liky a k výročí osvobození
v  roce 1945. Chodil do
škol, kde seznamoval

V  závěru letošních
prázdnin jsme  prožili
jednu smutnější událost.
Hlavně my starší kantoři
čkyňské školy. Opustil
nás navždy kolega 
a člověk, který byl nedíl-
nou a pevnou součástí
našeho kolektivu ne-
jenom jako učitel, ale
i jako dobrý a obětavý ka-
marád.

Všechny nás zaskočila
zpráva o jeho odchodu.
Já si Láďu vybavuji jako
člověka, který uměl vždy-
cky naslouchat a byl
pokaždé přístupný k po-
vídání o všem možném.
Uměl vyslechnout a vní-
mat starosti i názory
svých kolegů, vždy
připravený si i trochu
zafilozofovat. 

Více informací o sboru na
internetových stránkách
www.hasicickyne.wbs.cz

Josef Kainc ml.,
zástupce velitele 

žáky s  naší nedávnou
historií, na kterou se
v  osnovách většinou
nepamatuje. Byl činný
ještě několik let po osm-
desátce, neuměl zahálet.
Pan Ladislav Hošek
zemřel 4. září ve věku 87
let. Naše obec v  něm
ztratila velmi aktivního
člověka a jen těžko ho
někdo nahradí.

J. Lávička

Pokaždé se projevoval
jako velký milovník,
odborník a znalec Šu-
mavy a  přírody vůbec.
Uměl přijímat s nadhle-
dem i mnohé legrácky od
kolegů a  nikdy žádnou
„srandu „ nezkazil.

I on měl svá tajemství 
a problémy,  ale nikdy
si  nestěžoval. My si 
ho budeme pamatovat
v  jeho modrém pracov-
ním plášti, který k němu
neodmyslitelně patřil. 

Takový byl a bude i na-
dále v  našich vzpo-
mínkách. Učitel, kolega,
poctivý a obětavý člověk -
Mgr. Ladislav Bělohubý.

Mgr. Jan Děd
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Hasičům ze Čkyně
dostříkala sportovní sezóna!

Zemřel bývalý kronikář

Vzpomínka na kolegu 
a kamaráda
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Zastupitelstvo obce Čkyně
dne 24.8.2011

schválilo:
– doplnění programu o Půjčky z FRB jako bod 7 a do bodu
6 – koupě pozemku u bytovek č.p. 276, 277
rozpočtová opatření č. 3/2011 a 4/2011
– nájemní smlouvu na restauraci „Ve Votáčce“
– prodej pozemku panu Janu Kutovi, Čkyně 121 č. parc.
1784/2 o výměře 43 m2 v  k.ú. Čkyně
–  prodej pozemku paní Jitce Samcové, Čkyně 82 č. parc.
774/1 o výměře 215 m2 v k.ú. Čkyně
– odkup pozemků od firmy Lesy ČR, jedná se o komu-
nikaci k č.p. 276 a 277 ve Čkyni,  č. parc. 946/36 o výměře
27 m2 a 946/28 o výměře 824 m2 v k.ú. Čkyně
– jako věcně příslušný správní orgán podle §6 odst. 5
písm. c) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a
stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů (dále jen
„stavební zákon“), vydat v  souladu s ustanovením §54
odst. 2 stavebního zákona a §171 až §174 zákona č.
500/2004 Sb,. správní řád, ve znění pozdějších předpisů,
územní plán Čkyně formou opatření obecné povahy č.
1/2011. ZO jako věcně příslušný správní orgán podle §6
odst. 5 písm. c) zákona č. 183/2006 Sb., o územním
plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů
(dále jen „stavební zákon“)

pověřilo: 
– starostu k jednání s firmou Lesy ČR o odkupu pozemků
u domů 276 a 277

uložilo:
– starostovi zajistit prostřednictvím pořizovatele: vyho-
tovení a poskytnutí dokumentace územního plánu Čkyně,
opatření záznamem o účinnosti příslušného stavebního
úřadu, úřadu územního plánování a KÚ; uložení doku-
mentace územního plánu u pořizovatele (Městský úřad
Vimperk), zveřejní způsobem umožňující dálkový přístup
údaje o územním plánu Čkyně

vzalo na vědomí:
– informace o podepsané smlouvě na dotaci: Mateřská
škola – výměna oken, Mateřská škola – výměna oken a
dveří, Mateřská škola – nákup zařízení, Multifunkční
hřiště 
– informace o projektu Synagoga ve Čkyni – projekt je ve
fázi před podpisem smlouvy
– informace o neúspěšných projektech: Oprava komu-
nikace v  obci Horosedly, Oprava komunikace od firmy
Dřevostroj do obce Spůle
– plán realizace projektů Oprava komunikace v  obci
Horosedly, Oprava komunikace od firmy Dřevostroj do
obce Spůle v rámci schváleného rozpočtu
– informace o dokončených projektech v: ZŠ probíhala
rekonstrukce sociálních zařízení, MŠ proběhla výměna
oken v jedné třídě 
– požadavek pana Ing. Švíka, aby kontrolní a finanční
výbor prověřil financování 2 akcí v tomto roce, a to
Úprava zeleně u lávky pro pěší a Osvětlení obce
– dokumentaci návrhu ÚP Čkyně

Vítání občánků 24. 9. 2011 (popis zleva): 
Paní Karolína Kozáková s dcerou Annou, paní Marcela
Lešková a pan Radek Kadaně s dcerou Lucií, paní Věra
Markytánová a pan Petr Vurbs s  dcerou Magdalénou,
manželé Alena a Petr Potužníkovi se synem Martinem,
paní Markéta Vojtíšková a pan Matěj Lajčak se synem
Ondřejem, manželé Jaroslava a Ladislav Doulovi se
synem Filipem.                                                Foto: D. Havlík

Vítání občánků 25. 6. 2011 (popis zleva): 
Paní Iveta a pan Pavel Tchorzewsky s dcerou Vanesou,
paní Martina Hanzalová se synem Sebastienem, paní
Zdena Hadová a pan Pavel Suchel se synem Lukášem,
paní Olga a pan Vladimír Kolda s  dcerou Kateřinou 
a synem Vladimírem.                                    Foto: D. Havlík



Narodil se před 71 roky
ve Velharticích, studoval
Střední zemědělskou
školu v Klatovech a ná-
stavbu na průmyslové
škole v  Kroměříži za-
měřené na mlékárenství.
Po vojně pak vystudoval
Vysokou školu veteri-
nární, fakultu hygieny
potravin. Dlouhá léta
pracoval ve výrobním
oddělení  podnikového
ředitelství mlékárny
v Klatovech. Po převratu
se mohla splnit jeho
dávná touha vystudovat
katolickou bohosloveckou
fakultu a stát se knězem. 
Začal „na stará kolena“,
bylo mu 55 let. Na Uni-
verzitě Karlově byl šest

Je to necelý rok, co se
zrodila myšlenka za-
ložení sportovního klubu
pro nejmenší děti Čkyně
a okolí. Profilovými
sporty klubu jsou kolo,
běh a běžecké lyžování.
Doplňující aktivity jsou
in-line brusle, turistika 
a hry. K myšlence aktivní
rodiny se připojilo něko-
lik rodičů ze Čkyňska 
a Outdoor Kids má dnes
16 pravidelně sportu-
jících dětí. Zatím. 

Kromě pravidelných
tréninků se děti také
naučily závodit. Ba co
víc, naučily se vyhrávat,
ale také prohrávat 
a překonávat samy sebe.
Není větší satisfakce, než
rozzářené úsměvy a sví-
tící dětské oči na
stupínku vítězů. A co
teprve úsměvy a zvlhlé
oči tatínků a maminek.
Ještě větší hloubku má,
když malé dítě, které

let a na svoje první
kněžské místo přišel do
Čkyně v  srpnu roku
2001. Pater MVDr. Jan
Janoušek. Tehdy měl ve
správě Čkyni, Bohumi-
lice a Lštění, později mu
ještě nadřízení přidělili
Dobrš a Vacov. Má velmi
pěkné vztahy s obecními
úřady, farníky a ostat-
ními občany. Kromě
kněžských povinností,
kterých je nemálo, se mu
zdařila obnova kostelů ve
Lštění a v Bohumilicích 
a čeká ho také rekon-
strukce krovu a střechy
kostela v Dobrši. Přejeme
mu hodně zdraví a ještě
dlouhá léta mezi námi!

-čk-

v závodě neuspěje a třeba
i pláče, se pak zvedne 
a prohlásí, že příště to
bude lepší. Jsou to emoce
a životní lekce pro děti 
i rodiče. Je to nepop-
satelně víc, než sedět
doma za pecí, jíst buchty,
sledovat televizi nebo
hrát hry na počítači.
Rozhodnutí o životním
stylu dětí ale vždy záleží
jen a jen na rodičích.
Jsme rádi, že máme
kolem sebe fantastické
rodiče. 

Máme za sebou pěknou
cyklistickou sezónu, kdy
se děti Outdoor Kids
v  klubových,  zářivě
žlutých dresech, účast-
nily celého seriálu Česko
– Bavorských závodů
horských kol. Stejně tak
máme za sebou
veleúspěšné podzimní
závody  běhu v  terénu,
tzv. vimperské krosy. Zde
čkyňské děti v konkuren-

ci známých a zavedených
oddílů sesbíraly dvě
desítky medailí. Těšíme
se na zimu a to nejen
proto, že jsme mohli
dětem nakoupit sponzor-
sky zajištěnou výbavu 
na běžky, ale také zajistit

Jen částečně spokojený
může být s dosavadním
průběhem fotbalového
podzimu čkyňský fanou-
šek. Zatímco ti nejmladší
a nejstarší fotbalisti
tradičně válí, trenéři si
pochvalují i hru béčka 
a dorostu, výkony nejsle-
dovanějšího mančaftu –
čkyňského áčka zůstávají
zatím za očekáváním. 

Áčko v průběhu pod-
zimu podlehlo Jankovu,
Dražicím, Kaplici, Veselí
nad Lužnicí a béčku Se-
zimova Ústí. Smírně 
se rozešlo s mužstvem 
z Vodňan, naopak po-
razilo Třeboň a druhé
mužstvo Písku a zatím je
třetí od konce. „I když
jsme poslední zápas
vyhráli, tak se nám 
v podzimních zápasech
zatím nedaří a nemů-
žeme se chytit. Snad se
ještě zvedneme a uhra-
jeme nějaké body, které
by nám daly možnost bo-
jovat o udržení v jarní
části sezóny. Poslední
zápas s Pískem B tomu
napovídal,“ míní vedoucí
mužstva Michal Uhlík.  

Na čtvrtém místě jsou
zatím fotbalisté čkyň-
ského béčka. „S kvalitou 
zápasů i přístupem všech
hráčů jsem spokojený.
Jen kdyby měli podobný
přístup ke tréninku,“
hodnotí trenér Josef
Strejskal st. Dosavadní
výsledky si pochvaluje

nové, zimní klubové
oblečení. Více na našich
webových stránkách
www.cz-outdoorkids.eu,
zejména ve fotogalerii,
nebo nově také na Face-
booku.

Jiří a Ladislava 
Mánkovi

i jeden z trenérů dorostu
Šimon Blaschko. Doros-
tenci jsou zatím na 4.
místě a mají nejlepší
skóre v celé soutěži
.„Vstup do sezóny byl
výborný. I přes častou
absenci hráčů, kteří již
nastupují za muže, se
mladíkům daří podávat
skvělé výkony a držet se
na nejvyšších příčkách
tabulky. Od října se 
k trenérskému týmu
navíc připojí Josef Stej-
skal, který je současně
trenérem zdejší rezervy,“
líčí Blaschko.

Již tradičně válí 
i mužstva starší a mladší
přípravky. Své soupeře
většinou drtí rozdílem
třídy.  „Všichni hráči hra-
jí dobře a zaslouží si
pochvalu. V utkání ve
Vimperku, kde se hrál
pěkný fotbal, předvedli
velice bojovný výkon 
a přivezli si bod za
remízu 2 : 2. Bez porážky
zatím kráčí soutěží 
i stará garda, ve které
hrají hráči starší 35 let. 
„Stará garda odehrála 

4 zápasy. Všechny jsme
vyhráli a jsme v tabulce
první. V podzimní části
nám zbývají dohrát ještě
dvě kola. Jednotlivce
chválit nelze, je třeba
pochválit celý kolektiv,“
popisuje brankář mužstva
Miroslav Kavlík. 

(pp)
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Deset let kněžské služby

Děti Outdoor Kids Čkyně 
dobývají podia

Jak se na podzim daří 
čkyňským fotbalistům?
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